應用地質研究所博、碩士班研究生學位考試委員提聘資格認定申請表
Graduate Institute of Applied Geology Application Form for Recognition of the Qualification of Degree Examination Committee Members

	姓名
Name
	
	學號
Student ID
	

	論文題目
Thesis title
	


博士學位考試委員Ph.D. Degree Examination Committee：
	委員姓名
Name
	最高學歷
Terminal Degree
	現職單位
Department
	職稱
Title

	
	
	
	

	提聘資格
Qualification of Examination Committee Members
	□曾任助理教授或擔任中央研究院助理研究員，在學術上著有成就者。
[bookmark: _GoBack]Be a current or emeritus assistant professor or assistant research fellow at the Academia Sinica with a distinguished record of achievement in his or her field.
□獲有博士學位，在學術上著有成就者。
Hold a Ph.D degree and has a distinguished record of achievement.
□屬稀少性或特殊性學科，在學術上或專業上著有成就者。
Have a distinguished record of achievement in an unusual or exceptional academic discipline or profession.

	學術上著有成就之說明
Explanation of 
Academic achievements
	

	審核意見
Comments
	□同意提聘。
Approved.
□不同意提聘，原因：                        。
Disapproved, Comment:____________________________________



碩士學位考試委員Master Degree Examination Committee：
	委員姓名
Name
	最高學歷
Terminal Degree
	現職單位
Department
	職稱
Title

	
	
	
	

	提聘資格
Qualification of Examination Committee Members
	□獲有博士學位，在學術上著有成就者。
Hold a Ph.D degree and has a distinguished record of achievement.
□屬稀少性或特殊性學科，在學術上或專業上著有成就者。
Have a distinguished record of achievement in an unusual or exceptional academic discipline or profession.

	學術上著有成就之說明
Explanation of 
Academic achievements
	

	審核意見
Comments
	□同意提聘。
Approved.
□不同意提聘，原因：                        。
Disapproved, Comment:____________________________________



	指導教授
Adviser
	
	考試委員
Examination committee
	
	所長
Director
	



